
VI SESJA 25.09.2024 

(VI.30.w) 

Radny Michał Buchwald omówił wnioski dotyczące: 

(…) 

- zorganizowania szkoleń dla sołtysów nt. realizowania inwestycji. Burmistrz 

Przemysław Pacholski przedstawił przebieg współpracy z sołtysami nt. inwestycji i 

tworzenia Funduszu Sołeckiego. Uznał, że systemowe szkolenie nie jest potrzebne, 

ale nie wykluczył indywidualnych spotkań, w miarę potrzeb.  

 


